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1 Inleiding 

Het bestuur bestaat in 2024 uit: Jolanda Luimes (voorzitter), Margon Müller (secretaris), Gerbert 
Krukerink (penningmeester), Anouk Tragter (lid), Maarten Steinkamp (lid).  

Dit jaar zijn statutair afgetreden Rick Lubberdink en Thom Oltvoort. Kort na de ALV is Leontina 
Wolterink gestart bij het bestuur. Ze wordt tijdens de ALV van 2025 voorgedragen als bestuurslid.  

Het ledenaantal eind 2024 is 393 leden. 

Dit jaar stond woningbouw in Geesteren als prioriteit in acties en aandacht voor het bestuur. Op 
11 december 2024 is er een “nieuw” principeverzoek ingediend voor de woningbouw betreffende 
plan Florijn. Dit jaar zijn er verder vragen gesteld aan de gemeente inzake het beheer en 
onderhoud van De Sprakelberg. Andere zaken die in 2024 hebben gespeeld worden hierna 
weergegeven middels de werkgroepen die dit jaar actief waren:  

2 Paasvuur 

Traditioneel wordt er ieder jaar enkele weken voor Pasen een mooi Paasvuur gebouwd op de Es, 
waarvoor inwoners kosteloos snoeihout aan kunnen leveren. 

Op eerste Paasdag , 31 maart stond iedereen klaar om weer onder begeleiding van Amicitia naar 
het Paasvuur te vertrekken toen er een fikse regen en onweersbui over ons dorp raasde. 

Het aansteken van het Paasvuur werd hierdoor ruim een half uur uitgesteld. Toen de onweersbui 
voorbij was, is alsnog het Paasvuur ontstoken door de Geesterense gemeenteraadsleden en 
konden de inwoners alsnog genieten van deze prachtige traditie. 

3 AED 

In Geesteren hangen 3 AED`s die 24 uur per dag beschikbaar zijn om te worden opgeroepen bij 
een reanimatie. De AED's en de kasten worden ieder jaar onderhouden en  gekeurd. 

Op 18 april en 16 mei 2024 waren er herhalingscursussen voor onze dorpsbewoners , hier 
hebben 52 mensen aan deelgenomen. Geesteren’s Belang vindt het belangrijk dat de kennis 
m.b.t. reanimatie en AED bediening up-to-date blijft;  de overlevingskans bij een hartstilstand is 
het grootst als iemand binnen 6 minuten wordt gereanimeerd. 

4 Geesteren Straalt 

Vele sfeervolle licht-items in het dorp en die bij de invalswegen en Sprookjesboom aan de 
Pasmanweg, maakten het gebeuren van Geesteren Straalt afgelopen jaar weer prachtig. En dit 
jaar kon voor het eerst genoten worden van Johannens, Teuntje en Paulien. ….  
De grote bok en de twee herten op de Es.    

5 Verhalen route 

“Het geheim van Geesteren met de Verhalenroute 2024 had maar liefst 7 geheimen uit het dorp 
die verteld werden door Geestenaren. En was met de afsluiting van een oudejaarsconference 
over Geesteren in en zeer volle kerk, weer een groot succes.   
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6 Geesteren Herdenkt 

Voor de tweede keer werd op 4 mei “Geesteren Herdenkt” georganiseerd op initiatief van 
Stichting Vrijheidsbos,  in samenwerking met de Oranje Vereniging en Geesterens Belang.  
De kranslegging vond plaats door vier Geesterense senioren. Leerlingen van de basisschool “De 
Keikamp” en een inwoonster van Geesteren vertelden over de oorlogsslachtoffers. De 
herdenking begon in de kerk en ging met een stoet mensen richting het Vrijheidsbos, alwaar er 
twee minuten stilte werd gehouden. Amicitia speelde o.a. het Wilhelmus. De gehele herdenking 
was net als in 2023 zeer goed bezocht.  

7 WMOAMG 1.0 - 2024 

“Waor Mot ‘t Op An Met Geesteren”, is een nieuw initiatief van Geesterens Belang.  
Doel: komen tot een breed gedragen dorpsvisie.  
Hoe: in gesprek gaan met een gebalanceerde afspiegeling van inwoners. Er zijn avonden 
georganiseerd waarbij we in gesprek zijn gegaan met doelgroepen 18 –25 jaar, 25- 40 jaar, 40 - 60 
jaar en 60+. Op elke avond waren er, in kleinere groepjes, gesprekken over thema’s als wonen, 
verkeer, leefbaarheid, tradities, leefbaarheid, sociale cohesie etc. Dit aan hand van specifieke 
vragen/stellingen. Zowel de deelname als input was meer dan geweldig. Van elke bijeenkomst is 
een uitgebreid verslag gemaakt , die is gedeeld met de deelnemers. Het bestuur gaat bekijken 
hoe de uitkomsten kunnen worden opgevolgd. Tijdens de Algemene Leden Vergadering van 
Geesteren’s Belang, op 7 mei 2025, wordt daar aandacht aan gegeven. Idee is om te vragen of 
deelnemers aan de Waor Op An-sessies, of andere geïnteresseerden, iets kunnen/willen doen in 
een werkgroep. 

8 Dorpsapp 

De sociale verbondenheid binnen dorpen speelt een cruciale rol in het welzijn van inwoners. 
Juist in de kleine kernen is er behoefte aan een centraal platform dat de inwoners verbindt en 
hen beter in staat stelt om met elkaar te communiceren. Sinds juni 2024 zijn we bezig met een 
haalbaarheidsonderzoek om een Geesterense dorpsapp te laten ontwikkelen, die moet gaan 
fungeren als ons ‘digitale dorpsplein’. Dit platform biedt ruimte voor lokaal nieuws, lokale 
evenementen en activiteiten, vraag en aanbod van hulp, en een interactief overzicht van alle 
stichtingen en verenigingen binnen het dorp. De dorpsapp is het middel om ‘alles en iedereen in 
dorpskern en buitengebied’ aan elkaar te verbinden, mogelijkheden te bieden en uit te dagen tot 
naober-acties; de dorpsapp is geen doel op zichzelf.  

9 Veilige (fiets)verbinding 

In 2023 is door een werkgroep veilige fietsverbinding een plan geschreven hoe we een tussen 
Geesteren en Borculo een veilige fietsverbinding zouden kunnen realiseren. In 2024 zijn hierover 
meerdere gesprekken gevoerd met de toenmalige wethouder en de toenmalige gemeentelijke 
verkeersdeskundige. Vanuit hen was er veel waardering voor de voorstellen van de werkgroep. 
Net toen er ‘spijkers met koppen’ zouden worden geslagen over budgetten, planning en meting, 
verlieten beiden de gemeente Berkelland. Sindsdien is het heel moeizaam gebleken om hier 
weer deskundige voortgang in te vinden.  We hopen in 2025 eindelijk concrete afspraken en 
resultaten te kunnen boeken. Zodra dat zo is, zullen we de (oorspronkelijke) plannen, wat daar 
haalbaar van is gebleken en onze conclusies met u allen delen. 
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10 Behoudt monumentale NH kerk 

In 2024 heeft de initiatiefgroep met inwoners uit Geesteren drie keer een gesprek gehad met PG 
de Wijngaard over de Nederlands Hervormde kerk en het bijbehorende bijgebouwtje “De 
Staove”. Ook is er een inventarisatieavond geweest met inwoners over mogelijke activiteiten in 
de kerk. Zowel de initiatiefgroep voor het behoud van de kerk, als de groep die graag activiteiten 
wil ontplooien is afhankelijk van de voortgang bij PG De Wijngaard. Desondanks zijn er in 2024 
wel een paar activiteiten in de kerk georganiseerd. O.a. een tentoonstelling, een voorstelling en 
is er meegedaan aan de Open Monumentendag.   

11 Klompenpad 

Het Klompenpad Boereneschpad is een wandelpad dat gezamenlijk met de 
belangenverenigingen van Gelselaar en Noordijk in 2017 is ontwikkeld. Onder coördinatie van 
Geesteren’s Belang wordt sindsdien door een enthousiaste groep vrijwilligers het Geesteren’s 
gedeelte van het pad maandelijks gecontroleerd op juiste bewegwijzering en onderhouden door 
vrijwilligers. 

Ter gelegenheid van het 7,5 jarig bestaan van het Boereneschpad is er een bijeenkomst voor 
vrijwilligers georganiseerd. Tijdens deze bijeenkomst is er een insectenhotel aangeboden door  
Stichting Landschapsbeheer Gelderland. Het insectenhotel heeft als doen om de biodiversiteit 
langs de route te vergroten. Ook in 2024 werd het pad door vele bezoekers bewandeld. 

12 Sinterklaas 

Traditiegetrouw komt Sinterklaas met meerdere Pieten vanaf de Es vanuit Gelselaar naar 
Geesteren toe en wordt hij onthaald door de kinderen onder begeleiding van Muziekvereniging 
Amicitia. In 2024 was deze intocht op 30 november. Na een ronde met de brandweerauto door 
het dorp te hebben gedaan is er een bijeenkomst in de gymzaal van het Dorpshuis waar alle 
kinderen Sinterklaas en zijn Pieten een hand kunnen geven, een tekening kunnen geven of een 
dansje of een kunstje kunnen laten zien. De kinderen, de ouders, de Pieten en Sinterklaas 
hebben allen genoten. 

13 Update ledenbestand 

Er waren in 2024 twee directe aanleidingen om onze ledenadministratie echt grondig tegen het 
licht te gaan houden: onze nieuwe statuten (2024) staan niet meer toe dat een lidmaatschap 
voor een adres geldt (dat mag alleen nog op persoonsnaam), én we zijn overgegaan op een 
digitale ledenadministratie. We kwamen er achter dat we lang niet van iedereen de juiste 
gegevens hebben. Sinds november 2024 zijn we gestart met een monsterklus: we checken lid 
voor lid, huis voor huis, straat voor straat op juistheid en volledigheid van onze gegevens. Op dit 
moment hebben we zo’n 10 straten gehad. De respons is fantastisch! Leden leveren heel snel 
hun antwoorden in én we krijgen er veel nieuwe leden bij!   

We gaan deze actie stug volhouden in 2025. Ruim voor de volgende ALV moet deze klus geklaard 
zijn. 

 


